
SAMMEN SKABER 
VI SLANGERUP
Status kulturtiltag Slangerup 



PROJEKTET: SAMMEN SKABER VI SLANGERUP 

Som en del af budgetaftalen for 2021-2024 blev der igangsat en 
proces, som skal afdække indhold og ønsker for kulturtiltag i 
Slangerup, især gennem en bred involvering af lokale interessenter. 
Projektet har gennemført en digital, lokal og bred borgerundersøgelse, 
samt en række fysiske interviews med udvalgte nøglepersoner i 
Slangerup. Til at varetage opgaven med at involverer de lokale 
interessenter, indgik Frederikssund Kommune en aftale med Vida 
Lokal. Vida Lokal er en virksomhed, der arbejder mod at give 
kulturelle aktører og erhvervsliv indflydelse på byudvikling ved, at 
etablere lokale organisationer, tværsektorielle samarbejder og fysiske 
platforme. 

Denne proces førte til, at nøglepersoner valgte at lave en større 
kulturevent ”Slangerup Side by Side” den 28. oktober 2021. 
Efterfølgende blev borgere og nøglepersoner inviteret til at give inputs 
på den digitale platform CitizenLab (Vi.skaber.frederikssund.dk) til, 
hvordan der kan skabes endnu mere kulturel sammenhængskraft i 
Slangerup. Denne idégenerering fik navnet ”Sammen skaber vi 
Slangerup”.

Byens vægterkorps starter arrangementet: 
Slangerup Side By Side



DE UDVALGTE NØGLEPERSONER

Henny Bøgh & Irene Nielsen: Den Gamle Smedje 
Morten Jakobsen: Klub Toppen 
Peter Nielsen: Super Brugsen 
Jens Bischoff: Erik Ejegod Spejderne 
Jette Madsen: Slangerup Bio 
Lisanne Sørensen: Slangerup Bibliotek
Lars Møller: SOIF (fodboldklub) 
Jørgen Christensen: Snake City Jazz Festival+Erik Ejegod Jazz 
Klub Morten Skjelmose: Slangerupscenen 
Caja Emilie Winterø: Sognepræst 
Camilla Rask & Adam Tommerup: Slangerup Speedway Klub 
Louise Freck: Slangerup City- & Erhvervsforening 
Henning Brøgger: Aktivitetshuset Kongshøj 
Anne Marie og Anna Sofie: Asperup Pool Klub 

Bent Givskov: Erik Ejegod Jazz Klub 
Claus Halberg: Slangerup Dart Klub 
Ann Munk: Slangerup Bio 
Christina Christiansen: Kunstner 
Ulla Tedaldi: Kunstner 
Maria Storm: Kunstner Røde Kors 
Benediktevej 
Get It On Liners 
Loop Fitness 
Snake City Devils MTB 
Restaurant Bangkok 
Corpus+ GetFit Coaching 
Byens Bedemand Slangerup
Charlotte Jørgensen: Bar No. 5 
Gert Jønsson: Slangerup Miniby 



HVAD ER CITIZENLAB?

CitizenLab er en digital borgerinddragelsesplatform, som Frederikssund 
Kommune har købt licens til. CitizenLab er en platform der kan bruges ud 
imod borgerne til, at få en bred borgerinddragelse i forskellige faser af et 
projekt. 

CitizenLab (Vi.skaber.frederikssund.dk) er første gang brugt i projektet 
”Kulturelle tiltag i Slangerup” til, at koordinere og synliggøre aktiviteterne 
under Slangerup Side By Side. Efter afslutningen på dette har borgerne 
haft mulighed for bidrage med deres ideer til, hvordan der kan skabes 
mere kulturel sammenhængskraft i Slangerup under titlen ”Sammen 
skaber vi Slangerup”. 

Det har været muligt for borgerne at bidrage på platformen frem til den 
17. januar 2022.

20 deltog på CitizenLab til Slangerup Side by Side med 26 ideer
46 deltog på CitizenLab til Sammen Skaber vi Slangerup og kom med 23 
ideer

Grafik brugt i 
informationsmaterialet til 
Slangerup Side By Side
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Uge 33-35 
VidaLocal fortog 
interview med 
nøglepersoner 

Uge 35 
Første fælles møde 
med nøglepersoner, 
ideen om Slangerup 
side by side opstår

Uge 39
Andet fælles møde 
med nøglepersoner, 
ideen om Slangerup 
side by side 
udbygges 

Uge 39-43
Programmet til 
Slangerup side by 
side, tager form på 
vi.skaber.frederikssund.dk

29. oktober
Slangerup side 
by side 
afholdes, med 
stort fremmøde 

Uge 44-03 
Der indsamles ideer 
På vi.skaber.frederikssund.dk 
under projektet: Sammen 
skaber vi Slangerup

29.03.22
Møde i udvalget Job, 
Erhverv og Kultur. 
Perioden for inputs 
forlænges

06.06.22
Ideopsamling på
vi.skaber.frederikssund.d
k
slutter 

09.08.22
Opdateret rapport 
præsenteres for Job, 
Erhverv og Kultur.



KOMMUNIKATIONSTILTAG 
der havde til formål at skabe opmærksomhed om den digitale platform

Indbydelse til nøglepersonerne om at mødes 9. december, 
evaluerer ”Slangerup Side by Side” og tage stilling til en eventuel 
gentagelse. 

Endvidere skulle mødet sætte fokus på de muligheder der er ved 
at oprettet ideer på den digitale platform, og en opfordring til 
nøglepersonerne om at være ambassadører i de forskellige 
netværk de repræsenterer og dermed medvirke til, at videregive 
viden om den digitale platform ”Sammen skaber vi Frederikssund”. 

Dette møde blev aflyst på grund af covid-19 

Der er sat en annonce i lokalavisen i uge 49 og i uge 1 om 
vi.skaber.frederikssund.dk

Der er sendt en informationsmail om vi.skaber.frederikssund.dk 
til alle foreningerne hjemmehørende i Slangerup, som er på 
Center for Kultur og Fritids mailliste. 

Der har været et opslag om vi.skaber.frederikssund.dk på 
kommunens facebookside i uge 47

Møde med forældrebestyrelsen på Slangerup skole

Dette møde blev aflyst på grund af covid-19

Der var aftalt møder med to mødregrupper i Slangerup. 

Disse møde blev aflyst på grund af covid-19. Der blev 
sendt en kurv med snacks og en vejledning til 
deltagelse på platformen vi.skaber.frederikssund.dk

Møde med forældrebestyrelsen for dagtilbud i Slangerup 

Deltagelse i dette møde blev aflyst på grund af covid-19. 

Møde med ungdomsskolen i Slangerup

Dette møde blev aflyst på grund af covid-19

Administrationen deltog i ”Slangerup Side by Side” med en 
informationsbod omkring platformen ”Sammen skaber vi Frederikssund”



FEM KATEGORIER AF FORSLAG
Ideerne opsamlet i CitizenLab, kan deles ind i fem grupper, der overordnet handler om:

KULTURHUS SKØJTEBANE
/HAL 

UDENDØRS 
LÆRING, 

AKTIVITET OG 
LEGEPLADS

ANDET IDEER 
UDENFOR 

PROJEKTET 



KULTURHUS

Der er flere ideer om et kulturhus i Slangerup. 
Fælles er at det skulle være et samlingssted, der skulle 
kunne huse: større arrangement, akustisk musik, streetfood, 
musikskole, aftenskole, udstillinger, foredrag, kontorhotel mv. 

Der gives forskellige bud på, hvor sådan et kulturhus kunne 
placeres: 

• Den gamle renserigrund
• Administrationscenteret i Slangerup (det gamle Rådhus)
• Den gamle tandbørste / penselfabrik 

Koncert til 
Slangerup Side By Side



SKØJTEBANE/HAL 

Der er kommet forslag om en skøjtebane 
i lighed med den, der findes på 
Frederiksberg i vinterhalvåret. 

Og der er et ønske om en skøjtehal med 
mulighed for friløb, kunstskøjteløb og 
ishockey. 



UDENDØRS LÆRING, AKTIVITET 
OG LEGEPLADS

Der er flere forslag der knytter sig op på 
udendørs oplevelser

• Naturbase til fritid og læring (naturskole)

• Legeplads / bålsted i Lystrupskov

• Udsigtspost til stjerneudkig 

• Kondibane i skoven

• Legeplads (centralt – eventuelt ved 
Rutebilsstationen)

• Grønt tov i Centrum

• Forbedring af ”hundeskoven”

• Grønne Colosseum og Hørup SkovErik Ejegod-spejderne til
Slangerup Side By Side



ANDET

• Liv i gaden (markedsplads)
• Afholdelse af flere foredrag 
• Eventplanlægger til byen (frivillige ressourcer).
• Byfest – sammen med Jazz festival 
Forslag der kræver kommunale ressourcer:
• Flere midler til musikskolen i Slangerup
• Borgerbookning af kreative-skolelokaler 
• Kommunen formidler at der mangler frivillige 

ved nogle af de lokale kulturaktiviteter. 
• Eventplanlægger til byen (kommunal ansat)
• Helhedsplan for Slangerup Centrum (der 

henvises til rapport ”Frederikssund Kommune – 
fire ……

 

Der er en række forslag, som måske skal understøttes 
af kommunen, men skal drives af borgere, foreninger 
og aftenskoler. 

En af de indledende findings VidaLocal gjorde i deres interview 
med nøglepersoner i Slangerup, var at meget af forenings – og 
kulturlivet i Slangerup er båret af den ældre generation, og det er 
svært at få de yngre generationer med. Denne problemstilling er 
også blevet rejst på CitizenLab.

Jazz-optog til
Slangerup Side By Side



Tekst der skal stå under Andet
• ANDET

• Der er en række forslag, som måske skal understøttes af kommunen, men skal drives af borgere, foreninger og aftenskoler. 

• Liv i gaden (markedsplads)

• Afholdelse af flere foredrag 

• Eventplanlægger til byen (frivillige ressourcer).

• Byfest – sammen med Jazz festival 

• Forslag der kræver kommunale ressourcer:

• Flere midler til musikskolen i Slangerup

• Borgerbookning af kreative-skolelokaler 

• Kommunen formidler at der mangler frivillige ved nogle af de lokale kulturaktiviteter. 

• Eventplanlægger til byen (kommunal ansat)

• Helhedsplan for Slangerup Centrum (der henvises til rapport ”Frederikssund Kommune – fire bymidter” fra 2016. Juul – Frost Arkitekterne)

C:/Users/prsim/Downloads/bilag-1-handlekatalog-for-tiltag-i-4-bymidter-juul-og-frost-arkitekter-2016 (3).pdf


IDEER UDENFOR PROJEKTET 

• Et forslag om en badebro ved Møllekrog 
i Skibby

• Oprettelse af lokalt udsatteråd i 
Frederikssund Kommune 

• Der mangler belysning ved 
fodgængeroverfeltet ved lægehuset og 
begravelsesbutikken – dette er givet 
videre til vej og park 

• Babybio i Slangerupbio – dette forslag 
er givet videre til Slangerupbio

• Genåbn Genbrugsstationen

Der er kommet en række forslag, som ligger udenfor 
projektet, det drejer sig om følgende: 

Oppytning på Benediktevej til
Slangerup Side By Side



IDEOVERBLIK
Ordlyden af de forslag der er lagt på den digitale platform

Babybio i Slangerup bio
Lave noget babybio i Slangerup bio

En eventplanlægger til byen
En der kan lave aftale med de forskellige butikker i byen om, 
bind en buket, pizzabagning for børn. Flere foredrag på 
biblioteket.

Kondibane i skoven
Med forskellige skov trænings ting.

Naturbase i Slangerup til fritid og læring
En base ved naturnært område hvor kommunens 
institutioner og skole i dagtimerne kan have base til 
aktiviteter i naturen.  I weekenden kan området bruges af 
alle der gerne vil finde inspiration til brug af naturen.  Her 
kunne fx. være plakater med og om dyr og planter man kan 
finde i området. Forslag til fysiske aktiviteter. Et toilet, så 
naturen ikke skal belemres med div. nødtørft.

Bedre udsigt til stjernerne
I vores kommune findes der nogle udmærkede rigtigt mørke steder at 
kigge stjerner, som f.eks. den skjulte rasteplads tæt på Kundby Værket. 
Men det kunne være endnu bedre. Der findes helt sikkert endnu 
mørkere offentlige steder. Det eneste der behøves er simpel 
grusparkeringsplads der ligger et meget mørkt sted. Man kunne 
udbygge det med en tavle, der forklarer folk hvad man se i en 
almindelig hånd kikkert på de forskellige årstider. Der kunne sikkert 
også arrangeres stjernekiggeraftner, hvor folk og skoler/gymnasier kan 
prøve at se himlen i en større kikkert. Måske dette opslag ville være 
mere relevant i Skibby området. Men det kan let nås med bil fra 
Slangerup.

Mange aktiviteter er båret af ældre! Hvordan får vi yngre med?
Det kunne være en ide, at kommunen på en eller anden facon kunne 
lave en henvendelse til yngre mennesker (middelalderende) i 
Slangerup - og gøre dem opmærksom på, at der er mange 
kulturaktiviteter i deres by, der mangler frivillige, hvis man altså gerne 
vil have disse aktiviteter til at fortsætte! Det er jo vanskeligt at komme 
ud med budskabet - måske var det en opgave for administrationen?? 
Blot et spinkelt håb fra en gammel frivillig!



Kulturhus i Slangerup
Det gamle rådhus i Slangerup vil kunne benyttes til mange ting, 
men hvis vi ønsker et samlingssted hvor man kan komme til 
koncerter, større arrangementer for borgerne i Slangerup og omegn, 
måske nyde noget streetfood og lignende så mangler rådhuset en 
vital del: Parkeringspladser. Det giver ikke mening at lave et 
arrangement hvor man forventer flere hundrede besøgende og så 
kun have 30 parkeringspladser.  Lad os prøve at fokusere på at 
omdanne nogle af vores gamle industribygninger til et kulturområde 
hvor vi kan tiltrække gæster fra hele oplandet. Et sted hvor det 
giver mening for folk at benytte. Lad os tænke stort, ligesom f.eks. 
Helsingør og Århus har gjort. I Berlin har de omdannet et større 
område med flere gamle forladte industribygninger til en oase af 
oplevelser.  Ifølge Flemming Rydells opslag, så skulle der blive nogle 
bygninger ledige ved den gamle tandbørste/penselfabrik. Måske det 
kunne være en løsning.  Rådhuset kan så bruges til musikskole, 
aftenskole, udstillinger, kurser og lignende. Eller måske omdannes til 
boliger eller liberalt erhverv/kontorhotel.

Få nu skyklapperne af.. ;-)
Det gamle rådhus i Slangerup vil kunne benyttes til mange ting, 
men hvis vi ønsker et samlingssted hvor man kan komme til 
koncerter, større arrangementer for borgerne i Slangerup og 
omegn, måske nyde noget streetfood og lignende så mangler 
rådhuset en vital del: Parkeringspladser. Det giver ikke mening at 
lave et arrangement hvor man forventer flere hundrede besøgende 
og så kun have 30 parkeringspladser.  Lad os prøve at fokusere på 
at omdanne nogle af vores gamle industribygninger til et 
kulturområde hvor vi kan tiltrække gæster fra hele oplandet. Et sted 
hvor det giver mening for folk at benytte. Lad os tænke stort, 
ligesom f.eks. Helsingør og Århus har gjort. I Berlin har de 
omdannet et større område med flere gamle forladte 
industribygninger til en oase af oplevelser.  Ifølge Flemming Rydells 
opslag, så skulle der blive nogle bygninger ledige ved den gamle 
tandbørste/penselfabrik. Måske det kunne være en løsning.  
Rådhuset kan så bruges til musikskole, aftenskole, udstillinger, 
kurser og lignende. Eller måske omdannes til boliger eller liberalt 
erhverv/kontorhotel.

IDEOVERBLIK
Ordlyden af de forslag der er lagt på den digitale platform

Belysning ved fodgænger overgange
Der mangler belysning ved fodgænger felter. Eksempelvis ved 
lægehuset og især ved begravelsesforretningen.



Skøjtebane
Lad os se på om det kan være muligt, i forhold til de midler der 
er sat af til div. (jvf. Anne Sophie), at få os en skøjtebane  En 
skøjtebane vil give beboere i alle aldre mulighed for at mødes 
omkring noget andet end ja hvad der nu en gang er.  Jeg har 
taget kontakt til Frederiksberg for at høre mere om den de har 
der foran Frederiksberg Have. Men det viser sig at det er slots- 
og ejendomsstyrelsen der står for den.  Jeg hører gerne om 
nogen der ved noget om sådan noget sådan at vi kan få lavet et 
forslag og ikke mindst en økonomisk overslag over hvad det vil 
koste.  Anita

´

Flere midler til undervisning i musikskolen i Slangerup
Det er rigtig dyrt at have flere undervisningssteder for 
musikskolen og derfor kan der ikke udbyde så mange forskellige 
instrumenter eller meget undervisningstid i Slangerup, Skibby og 
Jægerspris. Jeg vil foreslå at nogle af midlerne til Slangerup 
tilfalder musikskolen, således undervisningsmængden kan øges i 
Slangerup. Tilsvarende kunne midlerne til musikskolen bruges 
som styrket musikundervisning i skolerne i Slangerup, der i 
samarbejde med musikskolen blev introduceret for mere 
musikundervisning af meget høj kvalitet.

Legeplads/bålsted lystrupskov
Ved Liseleje strand ligge Hav Tyren en skøn legeplads med 
tilhørende overdækket “terrasse” det kunne være en god ide at 
få noget tilsvarende i Lystrup skov .  Den lege plads der er der nu 
er jo nærmest ikke eksisterende.

Lokale udsatteråd
Lokale udsatteråd  Rådet for Socialt Udsatte mener, at det er 
vigtigt, at socialt udsatte har et lokalt talerør, der sikrer, at 
udsatte borgere bliver hørt i den lokalpolitiske debat. Derfor 
opfordrer Rådet alle kommuner til at have et lokalt udsatteråd, 
som kan sikre lokal indflydelse og medbestemmelse. Ved at 
oprette et lokalt udsatteråd er kommunen med til at sænke 
dørtærsklen til byrådet og gøre demokratiet mere tilgængeligt. 
Byrådet får til gengæld mulighed for at lytte til udsatte borgere 
og få input, når der skal udvikles politik på udsatte-området. Til 
trods for at det ikke er lovpligtigt, er der et stigende antal 
kommuner, der vælger at nedsætte lokale udsatteråd og vedtage 
lokale udsattepolitikker.et første lokale udsatteråd blev nedsat i 
2007, og i dag er der 45 kommuner, der har valgt at nedsætte et 
lokalt udsatteråd. Men Frederikssund kommune har ingen. D.v.s. 
de svage borger har ingen rettigheder... Jeg vil meget gerne 
være med til at hjælpe med og evt. Lederen af. De da jeg har 
erfaring med projektet leder..

IDEOVERBLIK
Ordlyden af de forslag der er lagt på den digitale platform



Skøjtehal til friløb- isdans- ishockey- curling
Her er et forslag i den lidt tunge ende men bestemt ikke umuligt.  
Frederikssund Kommune  mangler en skøjtehal  så borgerne 
(unge/ældre) har mulighed for at få et par skøjter på til friløb-
kunstskøjteløb - ishockey .  Jeg kunne godt tænke mig at se 
Frederikssund  med sit eget ishockey hold en dag  i øjeblikket skal 
man ud og køre 45km for at have denne mulighed .  Håber der er 
andre som mig som syntes det er en god ide at bygge på ὠ� Ἵ� �  
MVH Bjarne

Offentlig centralbeliggende legeplads
På græsarealet nede ved rutebilstationen, kunne der etableres en 
legeplads både for små og store. Gerne nogle bænke/borde. 
gynger ,legehuse, klatre bane, cykel bane, skateboard bane, osv.  
Her kan vi mødes når vi er nede at handle .

Badebro/stige
I takt med, at badevandet i Roskilde Fjord er blevet renere,  
ønsker en masse mennesker sig, en form for badefaciliteter ved 
Møllekrogen. Samme sted er opsat grill og bænke til fri 
afbenyttelse, så dette vil være en super kombination. Og så er 
udsigten fuldstændig enestående ved Møllekrogen

Afholdelse af foredrag
Flere foredrag til Slangerup - fx i Slangerups Idræts og kulturhus.  
Når der holdes foredrag - fx gennem Tikko - kommer der borgere 
fra egen kommune, men også fra de omkringliggende kommuner. 
Det skaber liv i byen, der købes måske lidt på vejen i de lokale 
butikker og Slangerup borgere får mulighed for at høre 
spændende foredrag - uden at skulle til nabo kommunerne.

Brug borgerbooking af kommunens kreative lokaler
Der er få muligheder for kreativ udfoldelse i Slangerup by. Udnyt 
kommunernes lokaler f.eks. skolernes sløjd- og kreative lokaler til, 
at borgere og foreninger kan leje sig ind i lokalerne uden for normal 
åbningstid.

Slangerup kulturhus
Omdan den gamle renserigrund (øjebæ) ved siden af biografen til 
et kulturhus for både foredrag, teater, stand-up og udstillinger. I 
eventuelt forbindelse med biografen.

IDEOVERBLIK
Ordlyden af de forslag der er lagt på den digitale platform



Omdannelse af det gamle Slangerup Rådhus til kulturhus
Der har været skrevet om, at Frederikssund Kommune ville samle 
hele administrationen i Frederikssund, og således lukke 
arbejdspladserne i Slangerup. Sker det, vil der blive frigjort 
lokaler i det gamle rådhus, bl.a. byrådssalen. I huset findes i 
forvejen bibliotek, en gymnastiksal og lokaler benyttet af historisk 
forening. Slangerup har ikke et kulturhus for alle aldersgrupper, 
modsat Frederikssund og Jægerspris. Byen har f.eks. ikke noget 
egnet, indendørs spillested til akustisk musik, der ikke passer i en 
stor sportshal. Byrådssalen kunne blive til en sådan, hvis 
akustikken bringes i orden. Jeg er formand for Slangerupkoret, 
som øver i en skolegymnastiksal. Det var helt i orden, indtil der 
blev sat lyddæmpende plader op på væggene! Sportshallerne i 
Slangerup kaldes også 'Kulturcenter', men fungerer ikke som 
sådan. Det gamle rådhus ligger centralt, har karakter og bør ikke 
sælges til virksomhedsdomæne eller boligudvikling. Giv i stedet 
plads til lokal kulturudvikling. Som eksempel på succesfuld 
omdannelse af et tidligere rådhus til kulturhus kan nævnes 
Kulturhuset Langå i Randers Kommune http://www.kulturhuset-
langaa.dk/

Liv i gaden 1 gang om måneden
Ideen er tyvlånt fra Henrik Godiksen  Lad os sammen med de andre 
byer i kommunen få set på om det er muligt at lave en markedsdag 
1 gang om måneden.  Dette marked skal så gå på tur mellem de 3 
store byer i kommunen. Ja vi kunne godt sige 4 men Frederikssund 
har allerede et marked. Og ikke en Torvemester.... ham vil jeg gerne 
tale med.  En sådan markedsdag (torvedag) kunne ligge på 
parkeringspladsen foran det gl. rådhus eller på cirkuspladsen.  Igen 
så skal det undersøges hvad det ville koste og om der er opbakning 
lokalt i kommunen.  Anita

IDEOVERBLIK
Ordlyden af de forslag der er lagt på den digitale platform



IDEOVERBLIK
Ordlyden af de forslag der er lagt på den digitale platform

Grønt torv i centrum
Der burde virkelig gøres noget i Slangerup Centrum, der helt er 
domineret af rutebilstation, dagligvare butikker, tankstation og 
fremfor alt parkeringspladser.  En central plads, hvor man kunne 
opholde sig ville gøre underværker. Der ligger vel ligefor at udnytte 
cirkuspladsen til det formål.  Med små midler kunne det blive et grønt 
torv der kunne bruges til flere formål og ikke kun være et anonymt 
græsareal der bruges til Cirkus og Jazz festivalen.

Vi har jazzfestival, som er fantastisk. Hele weekenden indbyder til 
samvær og byen folder sig ud i de par dage, festivalen varer. Men 
der er primært aktiviteter i dagtimerne og når kl er 19, er der ikke 
mere at lave (selvfølgelig fraset musik i teltet for de jazz-
interesserede). Kan vi kigge på mulighed for at afholde en byfest, 
hvor der er aktiviteter for alle aldre? Det skal naturligvis ikke være 
samme weekend som jazzfestival.  Vi kunne lade os inspirere af 
Lynge byfest, hvor der er kræmmermarked, Tivoli, koncerter. Det er 
et tilløbsstykke med mange besøgende, som er gavnligt for en lille by 
som vores

Forbedring af “Hundeskoven”

Der burde gøres mere ved hundeskoven, så den bliver mere 
attraktiv at anvende.  
https://www.hundeskovene.dk/hundeskove/slangerup-hundehegn/

Byfest til vores by

Der har tidligere været oplæg til helhedsplaner for bycentrum i de 
større byer i kommunen herunder også Slangerup, der skulle gøre disse 
mere attraktive at opholde sig i.  De planer bør hentes op fra skuffen 
og støves af, så der kan etableres en mere tiltalende bymidte, der kan 
danne grundlag for forskellige aktiviteter og være er sted hvor man har 
lyst til at opholde sig.

Helhedsplan for Slangerup centrum

Genbrugsstationen.
Genåbn Slangerup genbrugsstation..



Perspektiver ifm. det grønne Colosseum og Hørup skov

Jeg kender ikke status på det grønne Colosseum, men det vil være 
oplagt at understøtte dette og om muligt integrere flere aktiviteter.  
Med andre ord kunne nogle af de forslag der er kommet måske 
understøttes af det grønne Colosseum.  Da det også er placeret ifm. 
Hørup skov kunne det også danne udgangspunkt for forskellige 
naturaktiviteter og måske kunne der også etableres nogle 
shelters/teltplads i umiddelbar nærhed og måske endda en 
naturlegeplads m.v.  
https://www.perspektiv.dk/projects/detgroennecolosseum

Det ville være en ide at det i december aflyste mødet, blev afholdt så 
trådene kunne samles. der er gode forslag i øst og vest, men enkelte 
af dem er ikke i Slangerup, og andre er måske ikke helt inden for 
skiven i dette projekt. Det kunne være rart at få sat dem samme der 
er opnåelige og inden for det budget der er lagt.  Og naturligvis høre 
bagrunden for de enkelte forslag. Jeg er sikker på at der er penge til 
et sådan møde inden for det beløb der er afsat/betalt til dem der skal 
drive dette for kommunen. Jeg glæder mig usigeligt til feedback i 
denne for vores lille by så vigtige proces. Vi har brug for det 
kulturhus / koncertsted i lokalområdet, så se nu at kom i 
startblokkene. Corona er overstået, så mon ikke der kan blive sat et 
møde op i Maj. ellers udliciter opgaven med at arranger mødet, for 
naturligvis kan det lade sig gøre.  I gir blot besked så skal jeg love 
det bliver afholdt meget snart.  God dag.

Borgerinddragelse

IDEOVERBLIK
Ordlyden af de forslag der er lagt på den digitale platform


